

# Assemblée Générale / General Assembly APEEE BXL IV 23/01/2014

## Motion(s) for inclusion in the agenda of the General Assembly Proposition

### d'inclusion dans l'ordre du jour de l'Assemblée Générale

Vous devez remplir ce formulaire en anglais et français et l'envoyer avec le nombre de signatures requises, à «assemblee.generale@bru4.eu» pour le 2 janvier 2014 au plus tard.

You should complete this form in English and French and send it along with the required number of signatures to "general.assembly@bru4.eu" on or before January 2, 2014.

## Motion / Proposition:

This Assembly approves the establishment of a transparent and representative health and safety working group to support and coordinate input from the parent body to the school on all health and safety issues.

L'Assemblé Générale approuve l'établissement d'un groupe du travail Hygiène et Sécurité transparent et représentative afin de coordonner et renforcer la prise en considération des contributions des parents vers l'école sur des questions de hygiène et sécurité.

## Proposed by / proposé par

Nom/Name: USHER Prénom/First name: Josephine  
Parent d'un enfant en / Parent of a child in: Mat Section: EN

## Explanatory note / informations complémentaires:

Over the past twelve months parents have tried to raise a number of different health and safety concerns in relation to the school. However, there is currently no clear parent structure and no parent forum in which those concerns can be coordinated and presented to the school. Just as the pedagogical group has established working groups on sexuality education and behaviour, a similar consultative group should be established to address health and safety issues and to ensure that they are brought to the attention of the school where appropriate.

Depuis plus qu'un an, les parents ont essayé de soulever des nombreuses questions à propos de la sécurité et santé dans l'école. Or, actuellement il n'existe ni une structure transparente pour les parents, ni un forum pour les parents au sein duquel leurs questions puissent être traitées. Tout comme le groupe pédagogique a créé des groupes de travail sur l'éducation de sexualité et comportement, un groupe équivalent devrait être établi pour assurer le suivi des questions à propos de l'hygiène et sécurité.

## SUPPORTED BY

1. Josephine Usher      ADMINISTRATOR

2. Iseult Lennon Hudson      ADMINISTRATOR

